
RECULL DE TEMES TRACTATS A LA SESSIÓ DEL CONSELL ESCOLAR 
DEL 27/6/2019 

A) Informacions relatives a la Memòria Anual de centre del curs 18-19, que 
elabora l’equip docent:

 L’Escola Colònia Güell ha estat inclosa en un projecte pilot de 
transformació digital i hi ha hagut una dotació de material tecnològic:
Tauletes, drons, elements de so, etc.  

 Estratègies ANGLÈS: El projecte “Sharing to learn” amb l’institut 
Montpedrós (coordinat des del Departament d’Educació) ha estat 
molt satisfactori on hi havia alumnes bon nivell d’anglès oral que 
acompanyen als infants de l’escola. I també amb l’ajuda d’una 
auxiliar de parla únicament anglesa.

 Estratègies Matemàtiques: pel  curs vinent es planteja  mesures de 
treball per millorar les competències d’aquest àmbit al Cicle Superior.

 Hi ha 3 educadors a l’escola pels infants amb necessitats educatives 
especials. 

 L’Assumpta Calvís és la dinamitzadora d’escola verda i ciències. 
Segueix havent-hi altres escoles interessades pels projectes com 
l’hort, el pati, etc. Té molt bona resposta a nivell educatiu i altres 
escoles que s’informen. La col·laboració d’un avui a l’hort ha estat 
molt positiva.

 Es planteja, de cara al curs vinent, la possibilitat de les festivitats que
ja es celebren en el nucli familiar que a l’escola es pugui prescindir o 
plantejar d’una altra manera. EX. carnestoltes o cagar tió.

 Biblioteca: les tardes de contes, diari de bitxos, jocs, etc ha tingut 
molt bona rebuda. S’ha fet la compra dels llibres a partir del premi 
del Certamen Nacional lectura en veu alta, que constava amb una 
dotació de 500€ destinats a llibres per a l’escola.

 S’ha creat un pla de detecció d’assetjament escolar.

 Es planteja fomentar més la utilització del museu de l’escola en 
l'àmbit de les classes dels professors.

 Hi ha projecte aprovat des de l’Ajuntament de Santa Coloma de 
Cervelló per a la instal·lació de plaques solars a l’escola. Encara no se
sap quan s’instal·laran.
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B) Altres temes:

• Algunes famílies plantegen que en les festes o aniversaris o altres 
esdeveniments que es realitzen a l’escola el menjar hauria de ser 
saludable , ja que som una escola verda i el menjador ja es cuida 
també d’un menjar equilibrat i saludable. 

• Extraescolars: encara no es coneixen les activitats pel curs vinent. No
ha pogut assistir cap representant de l’AMPA a aquesta reunió.

Si voleu contactar amb les persones que formen part del sector de famílies 
del Consell Escolar, podeu fer servir el correu: 

Si voleu contactar amb l’AMPA, feu servir l’adreça: 
ampaceipcoloniaguell@hotmail.com 
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